
Beste griffier,

De CDA fractie wil onderstaande vragen komende maandag (11 januari ‘21) aan de orde stellen 
tijdens de V-Raad bij agendapunt 13.

Het college heeft besloten om de twee rotondes aan de Brabantweg in adoptie te geven. Dit om er 
voor te zorgen dat de rotondes weer een visitekaartje gaan vormen als mensen Gennep 
binnenkomen. Daartoe konden geïnteresseerden tot 10 november 2020 hun interesse, middels de 
toezending van een ontwerp, kenbaar maken. Binnen 6 weken na sluiting van de inschrijvingstermijn 
zouden de binnengekomen ontwerpen beoordeeld worden en overgegaan worden tot gunning. Deze 
termijn is inmiddels ruimschoots verstreken.
Het college heeft tijdens de raadsvergadering van 14 september 2020 toegezegd dat de aanleg en 
beplanting van de beide rotondes hoe dan ook in het voorjaar van 2021 plaats gaat vinden. 

Graag verneemt de CDA fractie een antwoord op de volgende vragen:
1. Hoeveel ontwerpen zijn er bij de gemeente Gennep ingediend voor de inrichting van beide 
rotondes aan de Brabantweg?
2. Wanneer wordt er overgegaan tot daadwerkelijke gunning?
3. Wanneer starten de daadwerkelijke inrichtingswerkzaamheden (welke week in voorjaar 2021)? 

Met vriendelijke groet,

Twan Reintjes
CDA Gennep


